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Protokół Nr BRM.0002.5.2022 

52. sesji Rady Miejskiej w Olecku 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2022 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
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Sesję rozpoczęto w dniu 29 kwietnia 2022 r. o godz. 13:00. 

Zakończono o godz. 15:48 tego samego dnia. 

Sesji przewodniczyła:  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Olecku – Alicja Stefanowska. 

Protokołowała: 

Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM – Małgorzata Adameit. 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej. Witała radnych 

uczestniczących w sesji, Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza – Sylwię 

Wieloch, sołtysów, gości oraz mieszkańców oglądających transmisję i obecnych na sali. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a 

nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez umieszczenie na gminnej stronie internetowej oraz wywieszenie jej 

przed wejściem do sali konferencyjnej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej oznajmiła, że na dzisiejszej sesji obecny jest olecczanin Pan 

Bogumił Kamiński, któremu Prezydent Rzeczypospolitej Polskiej Andrzej Duda nadał tytuł 

profesora. W z burmistrzem złożyła gratulacje w imieniu samorządu gminnego. 

Profesor Bogumił Kamiński 

złożył podziękowania podziękował radnym, burmistrzowi, rodzinie oraz nauczycielom. 

Wręczył nagrodę uczniowi Maksymilianowi Gałkowskiemu za wybitne osiągnięcia w 

dziedzinie matematyki. Zadeklarował, że raz w roku chce fundować nagrodę wybitnemu 

uczniowi.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja 

obecności na sesji. 
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Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi wystarczające kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Bogusław Marek Borawski 

6. Jakub Dziubiński 

7. Ferdynand Grodzicki 

8. Anna Kaczor 

9. Józef Krajewski 

10. Wojciech Leonarczyk 

11. Renata Małgorzata Maciąg 

12. Mariusz Miłun 

13. Alicja Nowik 

14. Wacław Olszewski  

15. Marian Prusko 

16. Marcin Roszko 

17. Alicja Stefanowska 

18. Grzegorz Wróblewski 

19. Wioletta Dorota Żukowska 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Uwagi i wnioski sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli, radnych Oleckiej Rady 

Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, 

dotyczące projektów uchwał. 

3. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 
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4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Olecko na lata 2022-2025, 

b) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego - Dobki 1, 

c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście - Centrum, 

d) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok, 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-2035. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji. 

6. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między sesjami. 

7. Stan przygotowania Gminy Olecko do sezonu letniego – referat Komisji Oświaty, 

Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji oraz Komisji Polityki Prorodzinnej, 

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa. 

8. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Olecko z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za rok 2021. 

9. Oświadczenia, wystąpienia i wnioski radnych. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. Przypomniała, że zgodnie z 

artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy wniosek w sprawie zmian w 

porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów ustawowego składu 

rady. 

Wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 – Uwagi i wnioski sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych 

osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy ktoś z przedstawicieli jednostek pomocniczych chciałby zabrać głos na temat 

projektów uchwał będących przedmiotem dzisiejszych obrad. 

Uwag i wniosków nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

udzieliła głosu mieszkańcom. 

Komendant Gminny Ochotniczych Straży Pożarnych w Olecku – Jerzy Gołembiewski   

odczytał odezwę Ochotniczej Straży Pożarnej w Plewkach w sprawie dofinansowania i 

ufundowania sztandaru oraz zachęcił obecnych na sesji do przekazania datków. 

Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Plewkach – Paweł Sofiński 

zabrał głos w sprawie uhonorowania założycieli OSP Plewki poprzez ufundowanie sztandaru. 

Komendant Gminny Ochotniczych Straży Pożarnych w Olecku – Jerzy Gołembiewski   

wskazał na duże zaangażowanie i służbę jednostki podczas pandemii oraz Ukrainie.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zachęciła do przekazywania datków na zakup sztandaru. 

Mieszkaniec Olecka – Dariusz Sawicki 

przedstawił fragment spektaklu Wróbelka Literackiego i zaprosił na najbliższe 

przedstawienie. Stwierdził, że Olecko stało, stoi i będzie stało kulturą i sztuką. Prosił, by dać 

Olecku teatr. 

Mieszkaniec Olecka – Andrzej Pułecki 

odnośnie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Śródmieście – Centrum zwrócił uwagę na nierozwiązanie problemu parkowania na 
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wschodniej i południowej stronie Placu Wolności. Zaproponował powrót do dawnego 

rozwiązania, czyli parkingów wzdłuż drogi, a nie w poprzek. Utratę kilku miejsc 

parkingowych, po zastosowaniu takiego rozwiązania, można zrekompensować utworzeniem 

parkingu w południowej części Placu Wolności na terenie zielonym. 

Mieszkaniec Olecka – Marian Lewandowski 

odnośnie najbliższych świąt majowych odczytał treść ślubowania radnego gminy.  

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Zielonego w Olecku – Janina Anuszkiewcz    

w imieniu mieszkańców osiedla zgłosiła następujące wnioski do realizacji w miarę możliwości 

budżetowych: 

➢ rozbudować siłownię plenerową przy osiedlowym boisku; 

➢ zakupić krzewy i drzewa ozdobne; 

➢ biorąc pod uwagę bezpieczeństwo mieszkańców wykonać przejście dla pieszych na 

wysokości sklepu „Styl”; 

➢ ustawić znaki zakazu zatrzymywania się i postoju przy garażach znajdujących się na 

osiedlu koło śmietnika przy bloku nr 1B; 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 8 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Olecko na 

lata 2022-2025  

Pełnomocnik ds. przeciwdziałania uzależnieniom – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa.  

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Olecko na lata 2022-2025. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Olecko na lata 

2022-2025. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19. 

Przeciw: 0. 

Wstrzymało się: 0. 

Brak głosu: 0. 

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Bogusław Marek Borawski, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Olecko na lata 2022-2025. 

Uchwała nr BRM.0007.30.2022 

w załączeniu 

b) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego - Dobki 1    

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego - Dobki 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego - Dobki 1. 

Wyniki głosowania: 

Za: 17. 

Przeciw: 0.  
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Wstrzymało się: 1.  

Brak głosu: 1.  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (17) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Bogusław Marek Borawski, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

Brak głosu (1) 

Marcin Roszko. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego - Dobki 1. 

Uchwała nr BRM.0007.31.2022 

w załączeniu 

c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście - Centrum    

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście - Centrum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

W dyskusji udział wzięli: 

• radny Bogusław Marek Borawski, 

• radny Wojciech Leonarczyk, 

• radny Wacław Olszewski, 

• radna Anna Kaczor, 

• Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska, 

• Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska, 

• radny Jarosław Bagieński, 

• radna Janina Anuszkiewicz, 

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zamknęła dyskusję i poinformowała, że do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wyłożonego do publicznego wglądu zgłoszono 13 uwag. Zgodnie z 

załącznikiem nr 2 do projektu uchwały burmistrz zajął stanowisko o ich nieuwzględnieniu. 

Zapytała, czy radnym jest znana treść stanowiska burmistrza w sprawie zgłoszonych uwag i 

przypomniała, iż szczegółowo zostały one przedstawione na posiedzeniach komisji. 

Radni przez aklamację potwierdzili, iż zanana jest im treść stanowiska burmistrza. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 1. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 1 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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• nieuwzględnienia uwagi nr 1 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do 

projektu uchwały.  

Wyniki głosowania: 

Za: 11. 

Przeciw: 6.  

Wstrzymało się: 2.  

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (11) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (6) 

Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Marian 

Prusko, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (2) 

Józef Krajewski, Marcin Roszko. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 1 nie została uwzględniona. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 2 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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• nieuwzględnienia uwagi nr 2 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 10.  

Przeciw: 5.  

Wstrzymało się: 4.  

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (10) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Alicja Nowik, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (5) 

Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (4) 

Józef Krajewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 2 nie została uwzględniona. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 3 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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• nieuwzględnienia uwagi nr 3 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 11.  

Przeciw: 6.  

Wstrzymało się: 2.  

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (11) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (6) 

Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Marian 

Prusko, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (2) 

Józef Krajewski, Marcin Roszko. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 3 nie została uwzględniona. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 4. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 4 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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• nieuwzględnienia uwagi nr 4 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13.  

Przeciw: 6.  

Wstrzymało się: 0.  

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (6) 

Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Marian 

Prusko, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 4 nie została uwzględniona. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 5. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 5 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• nieuwzględnienia uwagi nr 5 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do 

projektu uchwały. 
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Wyniki głosowania: 

Za: 18. 

Przeciw: 0. 

Wstrzymało się: 1.  

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Bogusław Marek Borawski, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Marian Prusko. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 5 nie została uwzględniona. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 6. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 6 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• nieuwzględnienia uwagi nr 6 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19. 
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Przeciw: 0.  

Wstrzymało się: 0.  

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Bogusław Marek Borawski, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 6 nie została uwzględniona. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 7. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 7 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• nieuwzględnienia uwagi nr 7 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 10.  

Przeciw: 4.  

Wstrzymało się: 5.  

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 2. 
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Wyniki imienne: 

Za (10) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (4) 

Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska 

Wstrzymało się (5) 

Janina Anuszkiewicz, Józef Krajewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 7 nie została uwzględniona. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 8. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 8 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• nieuwzględnienia uwagi nr 8 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 11.  

Przeciw: 6. 

Wstrzymało się: 2.  

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 
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Za (11) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (6) 

Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Marian 

Prusko, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (2) 

Józef Krajewski, Marcin Roszko. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 8 nie została uwzględniona. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 9. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 9 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• nieuwzględnienia uwagi nr 9 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 10.  

Przeciw: 9.  

Wstrzymało się: 0. 

Brak głosu: 0. 

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 
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Za (10) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (9) 

Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 9 nie została uwzględniona. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 10. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 10 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• nieuwzględnienia uwagi nr 10 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 

do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 8.  

Przeciw: 10. 

Wstrzymało się: 1.  

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (8) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 

Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Grzegorz Wróblewski. 
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Przeciw (10) 

Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Mariusz Miłun. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 10 została uwzględniona. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 11. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 11 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• nieuwzględnienia uwagi nr 11 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 

do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 10.  

Przeciw: 9,  

Wstrzymało się: 0. 

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (10) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 
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Przeciw (9) 

Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 11 nie została uwzględniona. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 12. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 12 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• nieuwzględnienia uwagi nr 12 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 

do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 12.  

Przeciw: 6.  

Wstrzymało się: 1.  

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (12) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marcin Roszko, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (6) 

Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Marian 

Prusko, Wioletta Dorota Żukowska 
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Wstrzymało się (1) 

Alicja Stefanowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 12 nie została uwzględniona. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 13. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 13 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• nieuwzględnienia uwagi nr 13 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 

do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 9.  

Przeciw: 8. 

Wstrzymało się: 2. 

Brak głosu: 0. 

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (9) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (8) 

Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Wojciech Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (2) 

Józef Krajewski, Alicja Stefanowska. 
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Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 13 nie została uwzględniona. 

Poinformowała, iż wobec uwzględnienia jednej z uwag głosowanie nad całością uchwały 

stało się bezprzedmiotowe. Projekt, uchwały po uwzględnieniu uwagi, zostanie ponownie 

poddany procedurze uzgodnień i wyłożony do publicznego wglądu. 

d) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok  

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2022 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radna Anna Kaczor 

odnośnie odstąpienia od realizacji zadania „Głęboka termomodernizacja obiektów 

oświatowych w Gminie Olecko w formie zaprojektuj i wybuduj wraz z uzyskaniem 

dofinansowania” zwróciła uwagę, że na ten cel miały być wyemitowane obligacje. Miało być 

wykonane duże zadanie, a teraz kwotę wydatków dzieli się na kilka mniejszych zadań. 

Poprosiła o wyjaśnienie, czy wydatki zostały już poniesione, a jeśli tak, to dokładnie na jakie 

działania. Jeśli są to wydatki planowane, to prosiła o wskazanie, jakie jest ich przeznaczenie i 

prosiła o przedstawienie dokumentów w tym zakresie. Środki własne gminy przeznaczone na 

termomodernizację szkół zostały zabezpieczone przez Radę Miejską w uchwale budżetowej 

w wysokości 1.269.826,75 zł. Prosiła o wyjaśnienie radnym i mieszkańcom, dlaczego środki 
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nie zostały przeznaczone na termomodernizację jednej ze szkół, np. SP 1, dla której w 2020 r. 

została wykonana dokumentacja techniczna za prawie 100 tys. zł. Chciała wiedzieć, dlaczego 

te wydatki nie są realizowane w związku z pilnymi potrzebami budynków oświatowych. 

Ostatnio często jest mowa o wydanych decyzjach sanepidu, więc dlaczego urząd nie realizuje 

tych zaleceń w pierwszej kolejności a przekazuje środki inwestycyjne na wydatki bieżące. 

Podkreśliła, iż w wyniku dziś zaplanowanych zmian w budżecie kwota deficytu nie zmieni się i 

wynosi nadal 13.507.641,90 zł. Gmina rezygnuje z dużego dofinasowania, nie będzie dużej 

inwestycji, a obligacje i tak trzeba wyemitować w niezmienionej wysokości. W jej ocenie nie 

jest to gospodarne działanie.  

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

udzieliła odpowiedzi na część zgłoszonych pytań.  

Radny Rafał Cezary Bielawski 

zapytał, czy z budżetu gminy jest finansowany pobyt uchodźców z Ukrainy i jaki jest koszt 

utrzymania tych osób. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

udzieliła odpowiedzi na zapytanie radnego. 

Radni nie zgłaszali innych pytań ani uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13.  

Przeciw: 3.  

Wstrzymało się: 3. 

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (13) 
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Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (3) 

Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor. 

Wstrzymało się (3) 

Janina Anuszkiewicz, Marian Prusko, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok. 

Uchwała nr BRM.0007.32.2022 

w załączeniu 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-2034     

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-2034. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radna Janina Anuszkiewicz 

zwróciła uwagę na błąd w projekcie uchwały. W objaśnieniach wskazano, że zmiany wynikają 

ze zmian wprowadzonych uchwałą zmieniającą budżet. Jednak w załączniku nr 1 projektu 

uchwały w sprawie zmiany WPF w tabeli na stronie 10 w kolumnie – Wydatki majątkowe na 
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programy, projekty lub zadania finansowane z udziałem środków, o których mowa w art. 5 

ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy na 2022 r. pozostawiono kwotę 9.139.409,49 zł, co jest niezgodne z 

uchwałą budżetową. Po zmniejszeniu wydatków budżetu kwota środków zewnętrznych 

inwestycji w budżecie gminy na 2022 r. wynosi 4.392.761,18 zł zgodnie z załącznikiem nr 3 

do uchwały budżetowej. W związku z tym stwierdzenie w uzasadnieniu do zmiany WPF, że 

załącznik nr 1 zawiera szczegółowo wszystkie zmiany wprowadzone w uchwale zmieniającej 

budżet nie jest rzetelny. W jej opinii uchwała powinna zawierać autopoprawkę i nie można 

głosować nad jej przyjęciem w takiej formie. Proponowana autopoprawka – strona 10, 

kolumna 1, kwotę 9.139.409,49 zł zmniejszyć do wartości wprowadzonych zmianami do 

budżetu i przeliczyć wszystkie sumowania, tabele i kolumny, które ulegają zmianie po 

wprowadzeniu korekty. 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

udzieliła odpowiedzi na zgłoszone uwagi. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-2034. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13. 

Przeciw: 5. 

Wstrzymało się: 1.  

Brak głosu: 0. 

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
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Przeciw (5) 

Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Marian Prusko. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2022-2034. 

Uchwała nr BRM.0007.33.2022 

w załączeniu 

Na tym punkt wyczerpano. 

Przerwa 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wznowiła obrady. Przypomniała, że sesja jest nagrywana. 

Do punktu 5 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do biura rady wpłynęły sprawy, które na 

bieżąco były przesyłane radnym: 

➢ W dniu 4 kwietnia br. do wiadomości rady wpłynął wniosek mieszkańca Warszawy o 

zerwanie lub zawieszenie współpracy z Gusiewem w Rosji i Szczuczynem na Białorusi. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi. 
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➢ Burmistrz Olecka przedłożył sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

➢ W dniu 13 kwietnia br. wpłynęła uchwała Nr RIO.IV-0120-118/22 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 11 kwietnia 2022 

roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Olecka 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Olecko za 2021 r. Opinia jest pozytywna. 

➢ Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku przedłożyła sprawozdanie 

z działalności za 2021 r. 

➢ Dyrektorzy dwóch szkół podstawowych z terenu miasta przedłożyli informacje o 

zawartych umowach najmu. 

➢ W dniu 22 kwietnia br. mieszkaniec gminy złożył wniosek o sporządzenie lub zmianę 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Jaśki. 

➢ Mieszkaniec Olecka złożył wiosek o zmianę miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla nieruchomości położonej w Olecku przy Placu Wolności. 

➢ Mieszkańcy Osiedla Siejnik zwrócili się z prośbą o udzielenie pisemnej odpowiedzi na 

zgłoszenie nieprawidłowości w kwestii zagospodarowania terenu przy stawie na 

osiedlu, które miało miejsce na sesji w sierpniu 2021 r. Mieszkańcy oczekują również 

stanowiska Komisji Rewizyjnej RM w tym zakresie. 

➢ W dniu 27 kwietnia br. w Warmińsko-Mazurskim Urzędzie Wojewódzkim w Olsztynie 

odbyła się doroczna Gala Wojewódzka Warmińsko-Mazurskiego Szkolnego Związku 

Sportowego, podczas której przedstawiono ranking sportowy szkół. W klasyfikacji 

szkół podstawowych miejskich 2. miejsce w województwie zajęła Szkoła Podstawowa 

Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku, natomiast 6. miejsce przypadło Szkole 

Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku. W klasyfikacji gmin miejskich 

Olecko zajęło 1. miejsce. Gratulowała uczniom, trenerom i dyrektorom szkół  

wspaniałego sukcesu i poinformowała, iż puchary zostaną przekazane podczas 

najbliższej Gali Oleckiego Sportu. 
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➢ Do wiadomości rady wpłynęła odpowiedź mera Gusiewa w sprawie zawieszenia 

współpracy partnerskiej. 

➢ Dzisiaj burmistrz przedłożył zarządzenie w sprawie przyjęcia sprawozdania 

finansowego za 2021 r. 

➢ Odbyły się 3 posiedzenia komisji Rady Miejskiej i sesja nadzwyczajna. 

➢ Poinformowała, iż miała przyjemność uczestniczyć w śniadaniu wielkanocnym w 

Centrum Edukacyjno-Kulturalnym w Kijewie zorganizowanym przez mieszkańców 

ośrodka – z Ukrainy. Ponadto przewodniczyła zebraniu wyborczemu w celu wyboru 

sołtysa w Sołectwie Gąski. 

Zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.  

Radni nie zgłaszali pytań.  

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 6 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między 

sesjami.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie między sesjami zostało wydanych 20 zarządzeń.  

Przypomniał, iż informacje z tego okresu zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.  

Radni nie zgłaszali uwag ani pytań. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 7 – Stan przygotowania Gminy Olecko do sezonu letniego – referat 

Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji oraz Komisji 

Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa. 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji  - 

Ferdynand Grodzicki  

odczytał referat na temat przygotowania Gminy Olecko do sezonu letniego – treść w 

załączeniu do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionym referatem. 

W dyskusji udział wzięli: 

• radny Dawid Bondarenko, 

• Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Andrzej Kamiński, 

• Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska, 

• Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

• Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska. 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 8 – Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2021. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

na podstawie prezentacji przedstawiła sprawozdanie z realizacji rocznego programu 

współpracy – treść w załączeniu do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionym sprawozdaniem. 

Radny Bogusław Marek Borawski 
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zapytał, dlaczego Związek Harcerstwa Polskiego nie pozyskuje środków i czemu w ramach 

turystyki, ekologii i działań na rzecz osób starszych były składane oferty, ale nie 

wydatkowano środków.  

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

udzieliła odpowiedzi na zapytania. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 9 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, iż zgodnie z § 25 ust. 1 w związku z § 29 ust. 2 Statutu Gminy Olecko radni 

mają prawo zgłaszać wystąpienia na piśmie, nie wygłoszone w toku obrad.  Teksty wystąpień 

złożone na ręce przewodniczącej stanowią załącznik do protokołu z sesji. Prosiła radnych o 

zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

Radny Dawid Bondarenko 

poinformował, że miesiąc temu brał udział w zjeździe Pracowni Samorządowej działającej 

przy Fundacji im. Stefana Batorego, który był poświęcony inicjatywie lokalnej i budżetowi 

obywatelskiemu. Uczestnikami Pracowni Samorządowej są przedstawiciele samorządów z 

całego kraju, w tym on, jako jedna z kilu osób z województwa-warmińsko-mazurskiego. O 

bieżących pracach będzie informował na posiedzeniach komisji lub sesjach.  

Wystąpił w następujących sprawach: 

➢ poruszył kwestię niedrożnej kanalizacji deszczowej przy ul. Łąkowej i Wiśniowej w 

Olecku. Chciał wiedzieć, czy coś się zmieniło w tej sprawie; 

➢ zapytał, na jakim etapie jest realizacja modernizacji i rozwoju sieci oświetlenia 

ulicznego w Gminie Olecko, która ma być dofinansowana z programu Polski Ład; 

➢ prosił o wyjaśnienie, co się wydarzyło, iż do tej pory nie zostało przedstawione 

sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z działalności za 2021 r. 

Radny Bogusław Marek Borawski 

zwrócił uwagę, iż po raz kolejny na tej sali wypomina mu się korzystanie z prawa 

obywatelskiego do mienia innego poglądu niż ktoś. Prosił, by nie komentować poglądów 

innych osób, tylko mówić o swoich.  
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Odnośnie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście – 

Centrum zaznaczył, że może warto było, wzorem Szwajcarii,  nagłośnić sprawę, by wszyscy 

obywatele wiedzieli. Najpierw jest kłótnia, a potem dochodzi się do konkretnych wniosków.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zaapelowała do radnych o nieużywanie zwrotów mogących podlegać odpowiedzialności 

karnej.  

Radna Janina Anuszkiewicz 

w imieniu mieszkańców Osiedla Siejnik przedstawiła obecną sytuację odnośnie 

zagospodarowania terenu przy stawie okazując zdjęcia, które wykonała dnia 20 i 25 kwietnia 

br.: 

➢ teren był zalany wodą; 

➢ kostka została wyrwana i wrzucona do wody, 

➢ teren po zalaniu jest zniszczony i roślinność nie będzie tam rosła, 

➢ nasadzenia są marnej jakości, 

➢ kamyki bez obrzeży nie są na swoim miejscu. 

Zwróciła się z zapytaniem do przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, czy komisja zajmie się tą 

sprawą w najbliższym czasie, bo od stycznia nic się nie dzieje. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Mariusz Miłun 

odniósł się do zapytania radnej. 

Radny Józef Krajewski 

nawiązując do początku sesji i składania gratulacji prof. Bogumiłowi Kamińskiemu zapytał, 

czy on, jako osoba fizyczna, może przekazać swoje książki do biblioteki publicznej.  

Poinformował, iż na najbliższym posiedzeniu Komisji Oświaty (…) chce przedstawić pomysł, 

by korzystać z nauki, którą reprezentują olecczanie. Takich osób, jak prof. Kamiński, jest 

więcej, np. prof. Arkadiusz Karwacki, prof. Katarzyna Łukawska-Matuszewska, dr Mariusz 

Plago. Chce poddać pod rozwagę utworzenie forum rozwoju lub rady naukowej, która 

formułowałaby najlepsze kierunki dla rozwoju gospodarczego miasta i gminy Olecko. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w trybie ad vocem zapewnił, że książki z pewnością trafią do biblioteki. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 
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wystąpiła w następujących sprawach: 

➢ na poprzedniej sesji Rady Miejskiej Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

przedstawiła radnym projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do 

opracowania i wdrożenia „Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu”. Rada 

przyjęła projekt uchwały, w związku z tym prosi o przedstawienie informacji: 

✓ czy gmina przystąpiła już do opracowania tego planu, 

✓ jaki będzie koszt jego wykonania i czy zajmie się tym firma zewnętrzna, czy 

sami urzędnicy, 

✓ kiedy plan zostanie przedstawiony radzie i jakie są planowane korzyści z jego 

sporządzenia, 

✓ czy obowiązek posiadania takiego planu przez gminę wynika z przepisów 

prawa; 

➢ w dniu 22 kwietnia br. na profilu społecznościowym urzędu i burmistrza 

opublikowano informację o udziale 30 przedstawicieli urzędu i jednostek w szkoleniu 

dotyczącym dostępności i projektowana przestrzeni publicznej. Prosiła o 

przedstawienie informacji radzie: 

✓ jaki był koszt tego szkolenia oraz o przesłanie radnym i opublikowanie w 

Biuletynie Informacji Publicznej opracowania wykonanego przez Politechnikę 

Gdańską na rzecz Gminy Olecko pt. „Standardy dostępności dla kształtowania 

przestrzeni i budynków na terenie Gminy Olecko”; 

✓ jaki był koszt opracowania licencji na standardy dostępności dla kształtowania 

przestrzeni i budynków na terenie Gminy Olecko wynikający z podpisanej 

umowy, 

✓ kiedy będą udostępnione te standardy; 

➢ w ostatnim czasie na terenie miasta i gminy Olecko dokonano znacznej wycinki drzew 

oraz konarów drzew na terenach publicznych. Prosiła o: 

✓ przesłanie wszystkich wydanych decyzji i zezwoleń na wycinkę drzew na 

działkach, których właścicielem jest Gmina Olecko, 

✓ omówienie, jaki podmiot w imieniu gminy dokonał wycinki, czy otrzymał za to 

wynagrodzenie, jeżeli tak, to w jakiej wysokości oraz gdzie znajduje się 

drewno i gałęzie pozyskane w wyniku wycinki, 
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✓ szczegółowe omówienie i udokumentowanie wycinki dokonanej w parku przy 

Alei 450-lecia Olecka. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

ponownie zwróciła się do radnych o zwięzłe wypowiedzi. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do poruszonych spraw. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

udzieliła odpowiedzi na zapytanie w sprawie „Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu”. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

udzielił odpowiedzi na zapytanie w kwestii szkolenia z dostępności i projektowana 

przestrzeni publicznej. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

kontynuował odpowiedzi na zapytania radnych. 

 
Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 10 – Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, że porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrad 52. sesji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

/-/ Alicja Stefanowska 

Protokołowała 

/-/ Małgorzata Adameit 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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